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Vragen van de leden Van Nispen en Kooiman (beiden SP) aan de Minister 
van Veiligheid en Justitie over Brabantse veroordeelden die vrij rondlopen 
(ingezonden 24 november 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat 1600 Brabanders ondanks een veroordeling gewoon 
vrij rondlopen?1 Deelt u de mening dat dit een onwenselijke situatie is? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 2
Naar hoeveel veroordeelden wordt op dit moment landelijk actief gezocht? 
Zijn dit allemaal mensen die veroordeeld zijn tot een celstraf van 120 dagen 
of meer? 

Vraag 3
Naar hoeveel veroordeelden wordt op dit moment niet landelijk actief gezocht 
en wat zijn daar de redenen van? Zijn dit allemaal mensen die veroordeeld 
zijn tot een celstraf tot 120 dagen? 

Vraag 4
Waar komt de grens van 120 dagen celstraf of meer vandaan als het gaat om 
het actief opsporen van veroordeelden? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de stelling dat politie en justitie niet genoeg capaciteit 
hebben om ook de mensen op te sporen die korter dan 120 dagen gestraft 
zijn? 

Vraag 6
Welke inspanningen worden geleverd om voortvluchtige veroordeelden op te 
sporen? 

Vraag 7
Welke inspanningen zijn er nodig om meer voortvluchtige veroordeelden op 
te sporen en welke middelen zijn daarvoor nodig?

1 http://www.omroepbrabant.nl/?news/2399171183/
1600+Brabanders+ondanks+veroordeling+op+vrije+voeten.aspx
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